

Chief Jacob Bill from Treaty Six Chiefs, through Ron Lameman, as interpreter, made an opening statement in his native language and answered questions.

It was agreed,—That the brief of the Treaty Six Chiefs be printed as if read in the verbatim section of this day's Minutes of Proceedings.

It was agreed,—That the Saddle Lake document be appended to this day's Minutes of Proceedings (See Appendix "AUTO-17").

At 7:01 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Marie Louise Paradis
Clerk of the Committee

Le chef Jacob Bill, des chefs du Traité Six, fait une déclaration préliminaire dans sa propre langue, déclaration que traduit Ron Lameman, puis il répond aux questions.

Il est convenu,—Que le mémoire des chefs du Traité Six soit imprimé et figure dans les Procès-verbaux d'aujourd'hui comme s'il avait été lu in extenso.

Il est convenu,—Que le document de Saddle Lake figure en appendice aux Procès-verbaux d'aujourd'hui (voir Appendice «AUTO-17»).

À 19 h 01, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité
Marie Louise Paradis